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Celostna družba - Etika: 

 

Vprašanje iz občinstva: "Robert, sprašujem se, zakaj ne želijo z nami deliti svoje vizije etike 

Taygete?" 

 

Swaruu X (Athena): gre za to, da ne bi želeli, saj vam že štiri leta posredujemo etiko Taygete. Vse 

to so naša mnenja, kako deluje družba, naše prednostne naloge. Taygetska etika ni nekaj, kar bi 

bilo povzeto v videoposnetku, niti ni nekaj ustaljenega, omenila bi le niz pravil, za katera se zdi, 

da jih upoštevamo in to je povedano celo v videoposnetkih Holistične družbe. 

 

Lahko bi rekli, da je to tretji del Holistične družbe. Torej je to v pripravah. 

 

 

 

Antarktika: 

 

Dhor Káal’él: Vsaka nečloveška rasa z bazami na Antarktiki sodeluje s Kabalo, saj je območje zelo 

militarizirano, čeprav uradno to zanikajo. Skratka, Antarktika je območje skupnih nezemeljskih 

operacij z elitnimi vojaškimi orožji Kabale in agencij s tremi črkami. Je območje z največjim 

številom vesoljskih plovil vseh vrst na tleh in v podzemnih bazah. Vsaka rasa, ki deluje na 

Antarktiki, sodeluje s Kabalo. 

 

Čeprav ne vemo točno, koliko in katere rase so tam, vemo, da so tam kontingenti Maitre, 

Reptilov, vključno z Draco, Visokih Belih in Oranžnih (Malakak), med drugimi bolj človeškega 

videza. 

 

Južni pol ni nikogaršnja zemlja. Je visoko militarizirana dežela in ta "nikogaršnja zemlja" je le 

uradno stališče, ki ga države dajejo ljudem, saj je to najslabši kraj za postavitev nezemeljske baze 

za tiste, ki nasprotujejo nadzorni Kabali. 
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https://swaruu.org/transcripts/minitopics-with-gosia-extraterrestrial-information-taygeta-pleiades
https://swaruu.org/transcripts/minitopics-with-gosia-extraterrestrial-information-taygeta-pleiades
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BOB LAZAR: 

 

Swaruu X (Athena): Pristno. <--- Izbrisali so vso njegovo delovno zgodovino. Ne vem, ali je vse, 

kar pravi, res, vendar na splošno je. Vedno je govoril resnico, a mu ne verjamejo. 

 

 

 

HAARP: 

 

Vprašanje iz občinstva: "Ali lahko vprašaš nekaj več o upravljanju sončnega sevanja in njegovih 

številnih načrtih, povezanih z vsem, kar se dogaja?" 

 

Swaruu X (Athena): To je povezano z agendami za nadzor Sonca. O tem nimam nobenih 

informacij. Nič konkretnega. Seveda vem o samem Soncu. 

 

Robert: Podnebni inženiring iz Sonca ali s Soncem? 

 

Swaruu X (Athena): Ne neposredno s Soncem. 

 

Robert: Kako lahko upravljajo s sončnim sevanjem? 

 

Swaruu X (Athena): Z manipulacijo podnebja, s sejanjem oblakov s kemikalijami, ki modulirajo 

Sonce, vstop Sonca na Zemljo. Torej, da, to je mogoče storiti in to se tudi počne. Kar lahko rečem 

o tem, je, da je to res, vendar ne samo to. Je del vsega, kar je povezano z geoinženiringom in 

inženiringom za nadzor podnebja. 

 

Povezan je s chemtraili in s HAARP-om in njegovimi sodobnejšimi različicami, saj tisti stari HAARP, 

kot se mi zdi, deluje malo ali nič več. Emisije tipa HAARP, ko jih zazna Toleka, ne prihajajo s 

tradicionalnih lokacij HAARP, ki so znane. Prihajajo z ladij ali vojaških mobilnih naprav. Ne gre več 

za ogromna antenska omrežja, to je staro, HAARP že nameščajo na ladje, letala in vojaška vozila 

v velikosti vojaškega tovornjaka, kot so Stryker ali LAV-25 Piranha in so lahko kjer koli. 

 

Imajo jih vse velike vlade in v omejenem obsegu tudi manjše. Na primer vlade Mehike, Kolumbije 

ali Argentine že imajo in že uporabljajo tovrstno tehnologijo, vendar vedno v povezavi z v 

povezavi z energetskim objektom v večji zavezniški državi. 

 

 

 

Vatikanski Cronovisor: 

 

(Iz interneta: (Vir: Vatikanski Cronovisor): Cronovisor naj bi bila naprava, ki uporabniku omogoča, 

da vidi skozi čas. Čeprav obstoj te naprave ni bil nikoli dokazan, knjiga vatikanskega duhovnika 

očeta Françoisa Bruna iz leta 2002 trdi drugače. 



Brune navaja, da je cronovizor razvil oče Marcello Pellegrino Ernetti, benediktinski menih. Ernetti 

naj bi napravo držal v tajnosti vse do začetka šestdesetih let prejšnjega stoletja, ko se je zaupal 

Bruneu in mu povedal, da mu jo je pomagalo izdelati 12 znanstvenikov, med njimi slavni fizik 

Enrico Fermi in nekdanji nacistični znanstvenik Wernher von Braun). 

 

Robert: Ali veste kaj o vatikanskem Cronovizorju? 

 

Swaruu X (Athena): Ne veliko, ker ne moremo vedeti, za kakšen stroj gre. Toda če je resničen, bi 

moral biti majhen portal. Vendar se mi glede na to, kako opisujejo njegovo delovanje in kaj vidijo 

v Cronovizorju, ne zdi smiselno. 

 

Robert: Pravijo, da lahko z njim vidijo preteklost, mislim, in kakšno naključje, da je ta stroj videl 

in sprejel vse odlomke iz Svetega pisma. 

 

Swaruu X (Athena): Zaradi česar imam občutek, da je to v resnici le še ena vatikanska zgodba, da 

bi človeški populaciji na nadzorovan način predstavili ta koncept. In ni nobenega stroja kot 

takega. In ne gre za to, da ne bi imeli portalov, saj jih imajo. Samo ne povedo ničesar o tem, kaj 

dejansko počnejo z njimi, še manj pa o tem, kako delujejo. 

 

Torej po mojem mnenju, ob upoštevanju dejstva, da vem, kako portali delujejo, in po primerjavi 

tega, kar vem, s tem, kar pravijo o Cronovisorju, sklepam, da ta NE obstaja in da gre za še eno 

manipulacijo jezuitov. 

 

 

 

Morguellons: 

 

Swaruu X (Athena): Morguellons je telesni imunski odziv za izločitev ali odstranitev grafena iz 

telesa. Težava je mehanska na koži. Zato zdravljenje ni nujno specifično za Morguellons. Morda 

bi delovala uporaba močnih magnetov in elektromagnetnega polja, vendar nimam pravega 

odgovora. Žal mi je. Gre le za to, da je z mojega stališča bolj potrjeno to, kar je bilo že povedano, 

da se ne da storiti ničesar ali malo. Tako kot pri cepivih. To je primerljivo s tem, ko imaš v koži trn 

kakšne rastline in ga ne moreš spraviti ven. Telo ga bo zaprlo v vlaknato tkivo in ga premaknilo 

navzven s posledično bolečino, vnetjem in celo okužbo kože. 

 

Morguellons je obstajal že dolgo pred cepivi. Toda ljudje dobijo grafen tudi s chemtraili, vodo in 

industrijsko pridelano hrano, zato je načrtno, da ga na nekaterih mestih vnašajo, na drugih pa ne. 

Toda učinek je podoben kot pri cepivih, pri katerih prav tako pričakujemo, da se bo pri cepljenih 

kadar koli razvil Morguellons. To gre z roko v roki. 

 

 

  



Tehnologija za nevtralizacijo električne energije: 

 

Robert: Ali veste kaj o tej tehnologiji, ki jo imajo Rusi, ne vem, kako se imenuje, ki lahko 

nevtralizira elektriko? Letala, podmornice, letalonosilke. 

 

Swaruu X (Athena): To je enostavno razložiti, kako deluje. 

 

Na nos letala namestite več senzorjev. Običajno je to lovski bombnik Suhoj-24. Majhni senzorji 

tipa interferometer, kakršne uporabljajo "NLP-ji" ali ladje za zaznavanje gravitacijskih frekvenc, 

le da v tem primeru zaznava energijske frekvence ladij, letal in sovražnikove opreme. Vse je 

namreč električno in vse, kar je električno, deluje s frekvencami. 

 

Zato ustvari snop pol-usmerjene energije (pol-usmerjene zato, ker je razpršena, ne kot pri 

plazemskem ali laserskem orožju) z nasprotno frekvenco, kot jo ima sovražnikova oprema in tako 

izniči tok ali električni tok. Torej tudi, če povečajo moč svojih generatorjev ali česa drugega, 

energija ne bo tekla po žicah in tako ustavila sovražnikove naprave in stroje. 

 

Drug preprost način za razlago tega je impulz EMP, tj. ne enkraten dogodek, ampak uničujoče, 

vklopljeno, vklopljeno in izklopljeno nihanje, ki ohranja učinek EMP za želeni čas. Ta se ustvarja v 

zunanjih "strokih" na nosilcu (krila op.p.) letala. 

 

Druga letala s to zmogljivostjo so EA-18G Growler (različica F-18). 

 
 

Trdijo, da je ruska tehnologija tista, ki jim daje prednost pred Zahodom. Naaaa, tudi oni jo imajo, 

kar priča o tem, da jih od spodaj nadzorujejo isti ljudje. 



To je letalo EA-18-G Growler, ki ga polni letalo KC-135 Pegasus. 

 

V krogih so generatorji protiukrepov in EMP impulzov, kakršne sem opisala. 

 
Opazite, da ima spredaj majhne propelerje. Ti poganjajo sisteme vetrnih generatorjev, ki napajajo 

EMP generatorje in kondenzatorje, ki jih napajajo. To je zato, ker generatorji na osnovnih letalih, 

v osnovi F-18F, ne zmorejo prenesti električne obremenitve. Omeniti velja, da ima to letalo EA-

18G dva zunanja rezervoarja dolgega dosega na nosilcih bližje trupu in dve raketi zrak-zrak AIM-

9F Sidewinder, ki iščeta toploto. 

 

Robert: Električno obremenitev samega letala? 

 

Swaruu X (Athena): Električni generatorji letala ne napajajo sistema EMP. Protiukrepi. Na nosilcu 

na levi strani slike imate izstrelek AIM-120 AMRAAM srednjega in dolgega dosega za zrak AIM-

120. Na desni strani pa ima letalo AIM-9F Sidewinder. AIM-120 AMRAAM je novejši. 

 



NOE - NOAH: 

 

Robert: Torej bi bil lik Noe še en ponaredek? 

 

Swaruu X (Athena): To je še en ponaredek, da. Ali sprememba resničnega dogodka, da bi se 

izpolnila pripoved. 

 

Resnica o Noetu se je izgubila v pesku časa. Kar se najde tu in na Zemlji v zadevah podatkov, se 

izkaže, da je bodisi teološko obarvano bodisi, če so podatki od tod, zamenjano s številnimi ljudmi, 

ki bi lahko bili Noe, saj si je na tisoče ljudi skušalo rešiti življenje ali si ga je rešilo s plovbo po tej 

poti. 

 

Kot se dogaja z drugimi svetopisemskimi liki, se na koncu izkaže, da so kot alter-egi drugih likov, 

ki so bili zanimivi ali so imeli politični položaj v času, ko je bil ta del Svetega pisma napisan, ali v 

prejšnjih besedilih, na katerih je Sveto pismo temeljilo. 

 

To se kaže kot primer, ko je Mojzes Ahkenaton, kar pomeni: Zlato oko ---> Nova zora. Ali kot kralj 

Salomon, ki je bil v resnici egipčanski kralj (faraon po Bibliji) Amenhotep III, kar pomeni Sončni 

kralj, spet Nova zora, in tako naprej vsi svetopisemski liki. 

 

Zato je zelo težko vedeti, kdo je bil Noe, ali je bil resničen ali le prilika številnih likov, da bi sestavili 

neresnično zgodbo, saj spravljanje toliko živali v notranjost ne bi rešilo vrste. "Skrinja" (Ark) je 

visokotehnološka posoda za shranjevanje genetike, v podpalubje ladje ni treba shranjevati 

slonov, žiraf in hroščev. 

 

Zaradi nenadnosti se bolj nagibam k misli, da so se rešili tako, da so uporabili čolne, ki so jih že 

imeli zgrajene, in da so preživeli le najboljši. 

 

Lahko pa je tudi, da jim je nekdo od zunaj Zemlje rekel, naj naredijo čolne (v množini), da bi si 

rešili življenja, saj lahko z vesoljskega plovila v orbiti izračunate, kdaj bo prispela prosta masa vode 

z nedavno uničenega Tiamata. Tudi to je precej logičen scenarij. Ni ga težko napovedati, saj ne 

gre za napoved prihodnosti, temveč za astrofiziko, ki opazuje premikanje delov Tiamata po 

njegovem uničenju. 

 

Vendar ni podatkov, na podlagi katerih bi lahko trdno vedeli, ali se je to zgodilo ali ne. 

 

 

 

"Ljubim te" v jeziku Taygetan: 

 

"Ayor anoshʼni": "Ljubim te" v Taygetščini, na kratko: "Ayor anoshʼni". 

 

Gosia: In I'yiii om? (je bilo dano v preteklosti) 



Yazhi: Nisem ga še videla v takšni obliki, ampak je kot "I love you", to je moje dojemanje. Mislim, 

da se to ne piše prav. A' I'yí-é-í-í-í om? 

 

To se dogaja in to ves čas: Ni ustaljenega načina pisanja besed, ker tega ne uporabljamo. Ne 

uporabljamo niti linijskih črk. Torej je vse po fonetiki in po dogovoru, ali nekaj napišemo na en 

način in ne na drug, zato se lahko razlikuje. Kajti taygetski jezik ne zveni kot linearni jezik. S 

takšnimi črkami ne moreš pisati, le na omejen način s črkami v Taygetščini, ki vključujejo še druge, 

ki jih Billy Meier ni navedel. Že leta govorimo, da jih bomo dali, pa ne še ni prišlo do tega. 

 

Gosia: In kakšna je razlika med "Ayor'ye anoíshʼni" in stavkom, ki sem ga napisala? 

 

Yazhi: Šla sem bolj v smeri "ljubim te" in ne v smeri "hočem te", saj je "hočem" manj intenzivno 

kot "ljubim te". 

 

Če se vrnemo k pisanju Taygete z arabskimi črkami, se bo vedno razlikoval razen, če ga ne zapišete 

v eno tabelo. Zato je bil kot stabilizator uporabljen Navajo. Da bi jezik Taygetščine poenotili v 

nekaj, kar je razumljivo ljudem. 

 

 

 

Kozmetika: 

 

Gosia: Kako izdelujete kozmetiko na ladji? Kreme, ličila itd.? 

 

Yazhi: To se naredi s strojem, ki je v kopalnicah, pred vas postavi odtenke barv kot hologram, vi 

pa od tam temnite ali svetlite do tona, ki vam je všeč. Seveda obstajajo osnovni toni, vendar jih 

lahko spreminjate, tako kot spreminjate barvo v Photoshopu. 

 

In ko ga želite, jo "natisnete" prav tam in pride v majhnem pladnju, kot so kompaktne sence, 

vendar večji, ločene, in če vam ni všeč, isti stroj spremeni obstoječe in shrani vaše želje. In vsakič, 

ko odprete majhen pladenj ali predal, ki je tik pred ogledalom na eni strani umivalnika, ugotovite, 

da so se senčila in pudri samodejno napolnili. Enako velja za črtala, šminke in lake za nohte. 

 

Gosia: Kako zabavno. In kreme? In losjoni za telo? Mila za telo in vse ostalo? 

 

Yazhi: Tudi to je isto. Vse to. 

 

Gosia: Iz kakšnih sestavin so kreme narejene? Ker jih je tu na tisoče. 

 

Yazhi: Replicirane iz naravnih. Mislim, da jih je tukaj več tisoč. 

 

Gosia: Sama jih oblikuješ? A, če ne veš, kako? 

 



Yazhi: Zmešaš naravne sestavine, ki so neškodljive ali koristne za kožo. Da, oblikuješ jih sama, 

vendar iz že pripravljenih osnov. 

 

Gosia: To je težko delo! Naučiti se moraš, kaj naj zmešaš. Tukaj imaš vse pripravljeno. 

 

Yazhi: Če se vam na primer zdi, da je krema nekoliko premastna, jo tiskarski stroj spremeni, ne 

da bi se pri tem znebil same kreme, saj jo spremeni, ni pa nujno, da ustvari novo. 

 

Gosia: Kako pa veš, katere sestavine izbrati med tisočimi, ki so na voljo? 

 

Yazhi: Z izkušnjami, vendar vas bo stroj sam vodil, vi pa boste po lastni presoji urejali od 

najpreprostejših do najzahtevnejših. Stroj vam to predlaga. 

 

---------- 

 

Robert: Ali imate parfume? Kolinske vode in vse to? 

 

Anéeka: Ne kemične, so bolj podobni eteričnim oljem. 

 

Robert: In lepo dišijo? 

 

Anéeka: Seveda, in imajo terapevtske učinke in druge koristi. 

 

Robert: In ta olja uporabljate vsak dan? 

 

Anéeka: Na splošno ne, vendar je to odvisno od olja. Če je terapevtsko in odvisno od tega, za kaj. 

Uporabljajo se bolj kot okoljska aroma. Ali tam, kjer preživite več časa, na primer na blazinah. 

 

Robert: Torej se ne uporabljajo tako kot pri nas, kjer ljudje običajno uporabljajo kolonjske vode 

in parfume. 

 

Anéeka: Redko. Da, uporabljajo se, vendar to ni zelo razširjeno. 

 

 

 

Gama Valovi: 

 

Vprašanje iz občinstva: "Ali preživljanje več časa, zavestno v Gamma območju možganskih valov 

pripomore k širjenju zavedanja višjih gostot (5D)?" 

 

Swaruu X (Athena): To je bolj odvisno od tega, kaj oseba počne medtem, ko je v hitrem zavedanju 

možganske aktivnosti valov, znanih kot Gamma. 

 



Gostota in to, kar ji pripada, dimenzija, sta medsebojno povezani in opredeljujeta druga drugo. 

To so ravni zavedanja, ravni popolnega razumevanja resničnosti in tega, koliko od nje lahko oseba 

ali bitje vnese vase in jo predela z umom, telesom in dušo. 

 

Ne živite v gostoti in dimenziji, ste gostota in dimenzija. Vse to je v ravni globalnega zavedanja 

vsake osebe, vsakega bitja in je posledica tega. 

 

Biti v Gamma torej zelo pomaga, saj tam 'hitreje' procesirate zavedanje, vendar biti v njej ni 

dovolj. Potrebujete tudi vse trdo delo misli, povezovanje točk, samostojno in čuteče razmišljanje, 

delo na sebi in zavedanje ter vse, kar je povezano s tako imenovanim duhovnim delom. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


